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Services for Internet Banking  申请/网上银行服务
  / 
Co. Reg. No.: 193200032W
Modus Consulting Pte Ltd - FOR DEMONSTRATION PURPOSES ONLY
All fields are mandatory unless otherwise stated. 
除非另有说明，否则所有信息都是必填项。
In order to process this form, we will need up-to-date records of your residential, mailing addresses and mobile number. If your details are not updated with us, please complete and submit this form - Change of address/contact details.
为了处理此表格，我们将需要您的住所、邮寄地址和手机号码最新记录。如果您的 信息未在我 行更新 ，请填写并提交此表格 – 更改地址/联系方式 。
 
It will take up to 7 working days to process this form
处理此表格最多需要 7 个工作日。 
1
Your details  个人信息
Name
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As in NRIC / Passport
IC / Passport Number
ID Type
ID Issue Country  证件发行国家
依身份证或护照
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姓名
身份证/护照
证件种类
2
What services do you require? 您需要什么服务？
Security Related  安全保障
Account number  帐户号码
A $20 fee will apply. The hardware token will be sent to your mailing address as per bank records.
我行将收取20新元费用。 密码生成器将发送至您预留在我行的邮寄地址。
补发您的网上银行密码
The new PIN will be sent to your mailing address as per bank records.
新的密码将通过邮寄方式发送至您的邮寄地址。
解锁你的专属密码生成器/短信一次性密码
Access Related  访问网上银行
Account number  帐户号码
Account number  帐户号码
Account number  帐户号码
Link/Unlink your current/savings accounts from Internet Banking
将您的往来账户/储蓄账户与网上银行绑定/解除绑定
终止您的网上银行服务
申请使用网上银行
When you apply for Internet Banking access, all your accounts will be accessible online. To exclude any accounts from Internet Banking, tick the Link/Unlink accounts from Internet Banking box below and fill in the necessary details.
当您申请使用网上银行时，您的所有账户均可使用网上银行业务。如欲将任何账户解除绑定网上银行，请勾选下面的“将账户绑定/解除绑定网上银行”方框，并填写必要的详细信息。
 
You will receive two mailers - One for your access code, the other for your PIN.
您将收到两封邮寄信函，一封为您发送访问代码，另一封为您发送密码。
 
You can also apply instantly at www.ocbc.com/login or at any OCBC ATMs.
您也可以在www.ocbc.com/login或任何华侨银行提款机上立即进行申请。
3
Authorised signature  授权签名
For thumbprints, please visit any OCBC Bank branch   若采用指纹，请访问华侨银行的任何分行
..\..\images\Untitled.jpg
You confirm that you have read, understood and agree to be bound by the Terms and Conditions Governing Electronic Banking Services including any amendments and additions made to these from time to time. You agree that all payments will be made from your accounts with OCBC.
您确认您已阅读，理解并同意受以下内容的约束： 电子银行服务的条款和条件，包括任何不时对其进行修改和补充。您同意所有付款将从您在华侨银行的帐户中支付。
 
You consent to the collection, use, and disclosure of your personal data by OCBC and its related corporations for the purposes of processing and administering your application and request(s), and other related purposes in accordance with OCBC’s Data Protection Policy (available at OCBC website > Personal Banking > Policies).
您特此同意华侨银行及其相关公司根据华侨银行的数据保护政策（详见OCBC website > Personal Banking > Policies）收集、使用和披露您的个人数据，以处理和管理您的申请和请求以及用于其他相关目的。。 
 
This document may be translated into the Chinese language or such other language as OCBC Bank may decide in its absolute discretion (the “Non-English”). In the event of any inconsistency, ambiguity, discrepancy or omission between the English and Non-English versions, the English version shall apply and prevail.
此文件可能被翻译成中文或其他华侨银行全权决定的语言（非英文）。若非英文的翻译版本和英文正文有任何矛盾、歧义、差异或省略。请以英文正文为准。
 
You agree that the Bank may verify your signatures against their records before
acting on your instructions.
您同意银行可以在签名之前核实您的签名按照您的指示行事。
Signature  签名
/
/
DD / MM / YY  日日/月月/年年
}
Date  日期
For bank's use  供银行使用
Reference number
Verified by
Approved by
Please do not write in this box
What to do next?
Mail this form back to us or visit any OCBC bank branch with your completed form
Allow 7 working days for processing
(For enquiries, please contact 1800 363 3333)
Confirmation letter will be mailed to you
Postage will  be paid by addressee.  For posting in Singapore only
BUSINESS REPLY SERVICE PERMIT NO. 08066
OVERSEA-CHINESE BANKING CORPORATION LIMITED
ACCOUNT SERVICES
PRIVY BOX NO. 920340 
SINGAPORE 929292
Submission checklist. Have You:
Keep the auto-generated barcode as printed.  Do not alter, smudge or distort the auto-generated barcode. Please also refrain from making any handwritten amendments or entries on the printed smart form (as these will not be captured by the auto-generated barcode and accordingly will not be incorporated into your instructions).
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